

## Referat fra styremøte

Sted: Postterminalen på Digerneset

Dato: 15.11.2022

### Tilstede:

Ståle Eikrem	Nestleder
Sølvi Lundal	Økonomiansvarlig
Karl Gudmund Helland	Sekretær
Turid Gjerde	Styremedlem
Jennfrid Steinset	2.varamedlem

### Forfall

Geir Gjelsten	Leder
John Mogstad	1.varamedlem

### SAKLISTE:

055/2022 Referat og skriv

056/2022 Økonomisk oversikt.

057/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.

058/2022 Julemøtet 08.12. Program/planlegging

059/2022 Aktivitetsplan/møteplan 2023

060/2022 Årsmøtet. Brev til valgkomiteen

061/2022 Eventuelt.

### 055/2022 Referat og skriv

Ståle ønsket velkommen til styremøtet i Geirs fravær.

Der var ingen merknader til saklista bortsett fra at sakspunktene 059 og 061 er en og samme sak. Det ble derfor vedtatt å så disse sammen i en felles sak med saksnummer 059/2022.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

Vi har fått e-post om at det vil bli innført et helt nytt medlemssystem med virkning fra 01.01.2023. Da blir kontingentinnkrevningen gjort sentralt, mot nå lokalt.

I våre lokale vedtekter har æresmedlemmer gratis medlemskontingent, og Arbeidsutvalget vedtok i mars 2015 at disse skulle slippe å betale den sentrale kontingentdelen. Vi må eventuelt følge dette opp når vi ser hvordan det nye medlemssystemet virker angående kontingenten.

Hittil har vi måttet bruke vårt lokale medlemssystem AlphaMed for å få skrevet ut adresselapper til de medlemmene som ikke har e-postadresse. Det nye medlemssystemet vil ta seg av dette, slik at vi da kan avslutte bruken av det lokale medlemssystemet fra årsskiftet.

### **056/2022 Økonomisk oversikt.**

Oversikt hadde Sølvi sendt oss tidligere.

Vi ligger godt an økonomisk. Vi har ca 129.000 på konto og ca 3.000 i kontakter. Sølvi spurte om styret visste om måter hun kunne få kvittet seg med kontanter på. Hun kan da bruke bankens automat for innlevering av kontanter for overføring til vår bankkonto.

Vi har fortsatt ikke fått regning fra Herd på medlemsmøtene vi har hatt i 2023. Her skal vi betale kr 1.090 pr møte. Vi har heller ikke fått verveinntekter, momskompensasjon og grasrotandelen enda, og så er det inntekter og utgifter til julebordet.

Inntektene på lotteriene er langt over budsjettet, med en liten økning i gevinstutgiftene.

Vedtak:

Den økonomiske oversikten enstemmig vedtatt.

### **057/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.**

Her var det ingen saker.

### **058/2022 Julemøtet 08.12. Program/planlegging**

Vi fikk i år til kun ett julemøte, ettersom det planlagte julemøtet i Ørsta av forskjellige grunner ikke lot seg gjennomføre.

Lederen ønsker velkommen.

Styret mente at vi bør synge et par julesanger, og selge litt lodder på julemøtet. KG tar med sanghefter, og Sølvi ordner med «julete» allergifrie lotterigevinster m.m.

Ellers så mente styret at kommende julebord bør være ved serveringsteder der disse holder både lokale, mat og drikke, slik at vi slipper å arrangere dette selv.

### **059/2022 Aktivitetsplan/møteplan 2023**

KG har tidligere oversendt to forslag til aktivitetsplan for 2023. Disse har styret sendt inn merknader til.

Sølvi mente at det kanskje kan bli litt problemer å få renteopplysninger inn i regnskapet, og regnskapet revidert og underskrevet av revisorene, til årsmøtedatoen.

Ellers skal regnskapsdokumentene, budsjett, årsmeldingen, arbeidsplanen og referatet fra årsmøtet, underskrives elektronisk når disse er vedtatte av årsmøtet.

Er ikke regnskapet underskrevet av revisorene, kan urevidert regnskap forelegges årsmøtet, med forslag om godkjenning når revisorenes underskrift er på plass.

Vedtak:

Siste versjon av aktivitetsplanen, og utledet fra denne møteplanen for 2023, enstemmig vedtatt, men kan bli endret av styret om dette skulle bli ønskelig: KG legger den ut på nettsida i god tid før årsskiftet.

Ellers luftet styret ideer til mål for medlemsturen. Her kom forslag på Stranda med mat på Roalden og kaffi på Jordbærstova i Valldal. Ona ble også foreslått, med buss til Finnøya, og ferje videre til Ona (uten buss) og mat på Havstuene der ute. Grip ble også nevnt som et mulig turmål, til liks med Kalvåg, men på sistnevnte sted må vi ha en overnatting. Tur til Loen med mat på Hoven kan også være aktuelt. Dette må det kommende styret endelig bestemme når det har kommet i arbeide.

### **060/2022 Årsmøtet. Brev til valgkomiteen**

KG hadde på forhånd sendt styret et forslag til brev til valgkomiteen. Dette er basert på et tilsvarende brev utsendt de siste årene.

Vedtak:

KG sender brevet til valgkomiteen slik det foreligger.

Ellers så skal styret foreslå valg på leder i valgkomiteen, ettersom Bjørn Vadset er på valg. Her har det vært praksis at lederen forespør på vegne av styret.

Vedtak:

Geir forespør Bjørn om han er villig til å ta gjenvalg for 2 år.

Er han ikke villig til dette, spør vi Arne Tafjord om han vil bli leder i valgkomiteen, og så må styret finne et nytt medlem i valgkomiteen.

### **061/2022 Eventuelt**

Jennfrid ville vite hvordan hun kan logge seg inn på e-postsystemet vårt, for å lese- og svare på e-poster. KG viste at hun kan logge seg inn via forbundets nettside, og valget «Data-systemene».

Vi har også siden forrige styremøte hatt 4 nye innmeldinger, så nå har vi 180 medlemmer.

Vi må få avtalt ny leieavtale med Herd for lokale til årsmøte/medlemsmøter. Tilsvarende må matavtalen fornyes med Bentes Catering.

Vedtak:

KG har kladdet avtaleforslag og forslag til oversendings-e-post.

Disse er lagret i vårt e-postsystem under mappa «Kladd».

Geir ordner dette så snart som mulig.

På siste medlemsmøte hadde vi problemer med Herd sin kaffitrakter.

Dette må vi ta opp med Herd.

Vedtak:

KG sender en e-post til Herd om dette.

Vi må også forespørre Posten om reservasjon av møterom til styremøtene i 2023.

Vedtak:

KG ordner dette.

Neste styremøte er på Postterminalen tirsdag 10.01.2023 kl 11.00.

## Referat fra styremøte

**Sted: Postterminalen på Digernes**

**Dato: 11.oktober 2022**

### Tilstede:

**Geir Gjelsten**

**Ståle Eikrem**

**Sølvi Lundal**

**John Mogstad**

**Jennfrid Steinset**

**Leder**

**Nestleder**

**Økonomiansvarlig**

**1.varamedlem**

**2.varamedlem**

### Forfall

**Karl Gudmund Helland**

**Turid Gjerde**

**Sekretær**

**Styremedlem**

### SAKLISTE:

048/2022 Referat og skriv

049/2022 Økonomisk oversikt.

050/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.

051/2022 Neste medlemsmøte - planlegging, program mv

052/2022 Julemøtene 29.11 og 6.12 - oppstart planlegging

053/2022 Oppdatering/justering av nettsida.

054/2022 Eventuelt.

### **048/2022 Referat og skriv**

Referatet godkjent.

Geir har fått innkalling til Landsstyremøte 19.10. Kort frå saklista der:

- Formelt godkjenne nedlegging av Romsdal og opprette Nordmøre og Romsdal som ny krets. Alle medlemmer er overførte dit.
- Nytt medlemssystem frå 1.1.2023
- Deltakelse på Pensjonistforbundet sitt Landsmøte og saker som er innspilt dit.

### **049/2022 Økonomisk oversikt.**

Oversikt utsendt. Vi ligger godt an økonomisk. Vi har ca 123.000 på konto og ca 3.000 i kontakter.

Vi har hatt noen utmeldinger, men også 4 nye, så nå har vi 176 medlemmer.

### **050/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.**

Ingen saker

### **051/2022 Neste medlemsmøte - planlegging, program mv.**

Forslaget til innkalling som Karl Gudmund ble godkjent og kan sendes ut slik det foreligger.

Geir avklarer med Kjellaug når hun kommer og kven som tar imot henne. Sølvi ordner en liten gave til henne.

### **052/2022 Julemøtene 29.11 og 6.12 - oppstart planlegging**

Geir er på reise 6.12 så vi foreslår ny dato 8.12 i Ålesund. Sølvi sjekker om lokalet er ledig og får tilbud.

Ståle tar kontakt med Arne Endal og Sigrun Hovde og får til et opplegg i Ørsta. Planlagt dato 29.11.

Endelig opplegg og eventuell egenandel bestemmer vi på neste møte.

### **053/2022 Oppdatering/justering av nettsida.**

Sida er Ok.

### **054/2022 Eventuelt**

John foreslår foredrag om velferdsteknologi ved Refsnes på medlemsmøte i januar.

Vi bestemmer dato på neste møte.

Datakurs – vi har ikke fått noe flere søknader og kan kanskje minne om tilbudet på neste medlemsmøte.

## REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 06.09.2022, kl. 11:00  
Sted: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen på Digerneset

Til stede:	Ståle Eikrem	nestleder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Sølvi Lundal	økonomiansvarlig
	Turid Kristine Gjerde	styremedlem
	John Mogstad	1 varamedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem
Forfall:	Geir Gjelsten	leder

### SAK-LISTE:

- 040/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.
- 041/2022 Økonomisk oversikt.
- 042/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.
- 043/2022 Neste medlemsmøte. Tur til Ishavsmuseet, Brandal.
- 044/2022 Opplæring i betjening/bruk av Postpensjonistenes datasystemer mtp fremtidige utskiftninger i styret.
- 045/2022 Oppdatering/justering av nettsida.
- 046/2022 Endring i «Administrative regler for betaling på turer, møter og kurs m.m».
- 047/2022 Eventuelt.

### **040/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.**

Ståle ønsket alle velkomne til styremøtet.

Der var en sak om forslag til endring i reglene «Administrative regler for betaling på turer, møter og kurs m.m» til behandling under sak 047/2022. Under dette punktet kan det normalt sett ikke foretas vedtak, så dette forslaget behandles i eget nytt sakspunkt 046/2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Det er kommet en sak fra Arbeidsutvalget, om Postpensjonistenes spalte i bladet Pensjonisten. Her er det dårlig tilfang på saker, og spalten vil bli lagt ned med det første, om avdelingene ikke sender inn forslag til artikler her.

Styret drøftet dette, og vedtok at vi sender inn turreferat og referat fra medlemmøter.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Referatet fra styremøtet 24-05-2022 ble formelt vedtatt.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

#### **041/2022 Økonomisk oversikt.**

Sølvi fortalte at datamaskina hun disponerer og fører regnskapet på, totalhavarerte, og nektet å starte opp like før hun skulle oversende regnskapsrapporter til styret. KG skal sjekke maskina, og se om den kan gjenopprettes. Dersom den ikke kan gjenopprettes, så har styret for flere år siden vedtatt at leder, sekretær og økonomiansvarlig skal disponere hver sin datamaskin eid av foreninga. Ut fra dette bør det da innkjøpes ny datamaskin til økonomiansvarlig. Blir dette aktuelt, sjekker KG markedet og foreslår innkjøp for styret.

Blir dette godkjent, blir kjøpet gjennomført snarest. KG tilordner den eventuelt nye datamaskine med foreningens regnskapsprogram o.a. før overlevering til Sølvi.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Hun orienterte om at foreningens økonomi fortsatt er god. Alle innkomne krav og ytelser er regnskapsført. Turutgiftene ble lavere enn budsjettet, så dette virker derfor positivt på regnskapet. Vi regner likevel med noe større utgifter til neste medlemsmøte/tur, som nok vil «balansere» regnskapet sånn noenlunde. Pr dato har vi ca kr 140.000 på «bok».

Regnskapet ble foreslått godkjent.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

#### **042/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.**

Styresak 032/2022: Innføringskurs i bruk av smarttelefon, nettbrett og pc.

Det ble en treig start på dette opplegget. Dels pga planene til kursdeltakerne, og dels nærheten til feriemånedene. Vi starter nå opp kurs for de som har meldt seg på.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Styresak 037/2022: Medlemsmøtet 25-10-2022.

Geir har invitert forbundsleder Kjellaug Kristiansen Jota til å komme og orientere om aktuelle saker i Postens Pensjonistforbund. Dette har hun akseptert, og dette blir derfor hovedsaken på neste medlemsmøte

Vedtak: tatt til orientering.

#### **043/2022 Neste medlemsmøte. Tur til Ishavsmuseet, Brandal.**

Dette medlemsmøtet skal være på Ishavsmuseet på Brandal. Turid har fortsatt kontakten med Ishavsmuseet på vegne av styret. Styret håper at det vil melde seg på 20-30 personer. KG hadde laget et forslag til møte/tur-invitasjon.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Når det gjelder eventuell samkjøring fra Moa, stiller styret opp etter eventuelt behov.

Det samme når det gjelder loddblokker og gevinster. Dette ser vi når påmeldingsfristen er ute. Styret hjelper Sølvi med loddsalg om dette blir behov for.

Museet må vite antall personer fredag 23.09.2022. Påmeldingsfristen settes derfor til torsdag 22.09.2022. KG melder fra om antall påmeldte, ved å legge dette inn som en e-postmelding til styret, og Turid videreformidler antallet til museet.

Vi starter Medlemsmøtet i møterom i 2dre etasje kl 14.00, og omvisningen starter derfra kl 14.15. Lotteriet holder vi etter maten i spisesalen.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.



Ståle må melde fra til Herd om at vi ikke skal ha medlemsmøte på Herd-huset den 27.09.2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

#### **044/2022 Opplæring i betjening/bruk av Postpensjonistenes datasystemer mtp fremtidige utskiftninger i styret.**

På grunn av at KG har meldt fra til valgkomiteen og styret, at han ikke tar gjenvalg på kommende årsmøte, bør styret – etter hans mening – utpeke noen i det eksisterende styret til å få opplæring og innføring i de forskjellige oppgaver som tilligger sekretæren i foreningen. Dette er opplistet i reglene «Styrets arbeidsfordeling». KG mente at dette var spesielt viktig for nettsidesystemet men også for e-postsystemet, men også for andre praktiske ting sekretæren skal ta seg av. KG nevnte spesielt at det er opprettet en fiktiv avdeling ved navn «Testavdeling» både i nettsidesystemet, men også i e-postsystemet. Denne «avdelingen» er ment til å øve seg med. Her kan man gjøre det man vil, unntatt å endre brukernavn og passord. Her kan man teste ut ting man er usikre på, før man legger dette inn i avdelingens datasystemer. Sekretæren må også beherske det lokale medlemssystemet «AlphaMed» bl.a. for å kunne skrive ut adresselapper til de som må få sine invitasjoner o.l. i posten.

KG er villig til å lære opp de styret ønsker skal få slik opplæring, og han er også villig til å assistere og hjelpe de som vil bli valgte på kommende årsmøte.

Vedtak: Styret drøfter i tiden fremover, hvem som kan være aktuelle.

KG som sekretær disponerer en datamaskin tilhørende foreninga. På denne er lagret all dokumentasjon, bilder o.l. som tilhører foreningen, og som en ny sekretær skal ha tilgang til. Denne datamaskina vil den nye sekretæren få overlevert straks etter årsmøtet.

Vedtak: Tatt til etterretning.

#### **045/2022 Oppdatering/justering av nettsida.**

##### **Skal fjernes:**

Nyheten om kaffitreff på Promenaden.

Nyheten om turen til Bergtatt.

Nyheten om trimturen på Aksla.

Nyheten om årsmøtet 2021.

##### **Skal tas inn:**

Ståle oversender opplegg for en nyhet om kaffitreff for Stranda/Sykkylven.

Referat fra dette styremøtet, når styret har godkjent dette uoffisielt.

Referat fra kommende medlemsmøte, når styret har godkjent dette uoffisielt.

##### **Holdes ajour:**

Nyheten om nye medlemmer ajourholdes løpende.

Vedtak: Alle endringer enstemmig vedtatt.

#### **046/2022 Endring i «Administrative regler for betaling på turer, møter og kurs m.m».**

I forbindelse med medlemsturen til Åndalsnes, kom spørsmålet opp om hva vi skal

gjøre om noen påmeldte turdeltakere blir syke. KG hadde satt opp et forslag til tillegg under reglene for turer, som lød som følger:

Blir en turdeltaker syk og derfor ikke kan være med på turen, og dette skjer etter innbetalt turavgift, vil turavgiften helt eller delvis bli tilbakebetalt om avdelingen slipper å betale for turdeltakeren helt eller delvis.

Eventuelt innbetalt turavgift tilbakebetales til kontoen den er betalt fra.

Dersom avdelingen må betale for turdeltakere som er syke, vil turavgiften ikke bli tilbakebetalt, og da må vedkommende selv søke refusjon for turutgiftene til sitt reiseforsikrings-selskap.

Vedtak: Enstemmig vedtatt. Reglene oppdateres ut fra dette.

#### **047/2022 Eventuelt.**

Turid syntes at styrehonorarene nå var i snaueste laget. Disse er ment å dekke mindre utgifter til utskrifter (blekk og papir), reiser o.l. KG mente at kanskje resten av styret (nestleder og styremedlem) også burde komme inn i denne ordningen. Spesielt med tanke på reiseutgifter, bompenger o.l.

Vedtak: Styret tar hensyn til dette i styret forslag til budsjett for 2023, som skal vedtas på kommende årsmøte.

Enstemmig vedtatt.

Sølvi og Turid kan ikke delta på styremøtet den 08.11.2022. Dette styremøtet bør derfor flyttes til 15.11.2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Turid kan ikke møte på styremøtet 11.10.2022.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Ståle takket til slutt for et godt og hyggelig styremøte.

Møtet ferdig ca kl 14.00.

#### **Neste planlagte styremøte:**

Dato: Tirsdag 11.10.2022 kl. 11.00.

Møtested: Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

## REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 24.05.2022, kl. 11:00  
Sted: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen på Digerneset

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Ståle Eikrem	nestleder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Sølvi Lundal	økonomiansvarlig
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem
Forfall:	Turid Kristine Gjerde	styremedlem
	John Mogstad	1 varamedlem

### SAK-LISTE:

034/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.  
035/2022 Økonomisk oversikt.  
036/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.  
037/2022 Neste medlemsmøte. Program/tema.  
038/2022 Medlemsturen 07-06-2022. Status – utsjekk.  
039/2022 Eventuelt.

### **034/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.**

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet. Der var ingen innkomne saker utenom e-postsystemet. Referatet fra styremøtet 03-05-2022 ble formelt vedtatt.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Avdeling Romsdal er vedtatt nedlagt fra 01-05-2022, etter en avgjørelse i Landsstyret. På det årsmøtet i avdeling Romsdal som vedtok å søke om nedleggingen, kom det visstnok fram at der var en god del av medlemmene som ønsket å bli medlemmer i avdeling Sunnmøre i steden for i en ny avdeling Nordmøre/Romsdal. Avdeling Nordmøre sammen med avdeling Romsdal, og i samråd med avdeling Sunnmøre, skal drøfte hvordan dette bør gjøres i praksis. Arbeidet ledes av avdeling Nordmøre. Vår leder Geir Gjelsten skal delta i dette arbeidet, men vi vil ikke ha noen mening om hvordan dette skal løses, og ikke blande oss inn og legge føringer for hvordan vi mener det bør bli. Det overlater vi til avdeling Romsdal og avdeling Nordmøre selv å bestemme. Det må imidlertid fastsettes en geografisk grense mellom nye avdeling Nordmøre/Romsdal og avdeling Sunnmøre. Medlemmene står fritt i å velge hvilken avdeling de vil tilhøre, uavhengig av avdelingsgrensene.

Vedtak: Tatt til etterretning.

### **035/2022 Økonomisk oversikt.**

Sølvi orienterte om at foreningens økonomi fortsatt er god. Alle innkomne krav og ytelser er regnskapsført, men vi har fortsatt ikke fått krav på husleie fra Herd. Hun har nå overført den kontingentdelen som skal disponeres av Arbeidsutvalget (AU)

jf styresak 027/2022, og vi har fått inn noen kroner fra Grasrotandelen.  
Regnskapet hittil ble foreslått godkjent.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sølvi opplyste at det nå kun er ett medlem som ikke har betalt sin kontingent for 2022.

Vedtak: Tatt til etterretning.

### **036/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.**

Styresak 030/2022: Turid skulle sjekke priser på omvisning og servering på Ishavsmuseet på Brandal. Alt her er ordnet, jf styresak 037/2022.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Styresak 031/2022: Geir skulle sjekke om det var mulig med enkel servering på Rekdal/Fiksdal. Se styresak 038/2022. Dette viste seg ikke å være mulig på grunn av manglende kapasitet.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Styresak 031/2022: KG skulle sjekke med turselskapet om det var mulig med å legge om turruta via Vestnes-Tomrefjord-Rekdal og Vatne, og hvor man da kunne ha en enkel servering. Det har han gjort, og turselskapet kunne kjøre der alternativt, med servering enten på Vestnes eller på Ørskogfjellet. Se styresak 038/2022.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Styresak 032/2022: Ståle ville søke å få til et felles kaffitreff for Stranda/Sykkylven. Det har han gjort ved å forespørre de som var med sist, om treffet skal utvides til å omfatte alle tidligere posttilsatte både på Stranda og i Sykkylven. Det var det stemning for. Det kom også forslag til møteplass på gondolen på Roalden på Strandafjellet. Ståle lager en invitasjon som skal brukes på nettsida vår og på Facebook.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Styresak 032/2022: Geir skulle spørre AU om hvordan man kan fange opp pensjonerte fra Bring-systemet. Dette er gjort, og vi får melding fra AU også om pensjonerte fra Bring. Når det gjelder generell rekruttering, så mener styret at vi forsøker å få med alle de som tidligere har vært tilsatte i Posten uavhengig av stillingstittel og stillingsdel. Her må vi fortsatt satse på «kjennskap og vennskap» og bruke kaffitreffene til aktiv rekruttering. De som kanskje er litt nølende, kan vi invitere til å delta på et kommende medlemsmøte, slik at de der kan se hva vi driver med. KG skal fortsatt aktivt legge ved oppsettet om å få medlemmene til å kontakte tidligere postfolk som de vet ikke er medlemmer, til invitasjoner til medlemsmøte, julemøter og turer.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Styresak 032/2022: Vi skulle se litt an om innføringskurs i bruk av smarttelefon, nettbrett og pc. Vi har pr dato fått seks interesserte, der to har enheter med Android operativsystem, mens fire har Iphone/Ipad. Det ble enighet om at Sølvi og Geir holder kurs for de fire med Iphone/Ipad, mens KG holder kurs for de to med Android.

Instruktørene tar selv kontakt med den som skal ha kurset i sitt hjem, og deretter med de andre kursdeltakerne, og holder kurs en dag som passer for de fleste.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

### **037/2022    Neste medlemsmøte. Program/tema.**

Turid har undersøkt med Ishavsmuseet v/Webjørn Landmark, mobil 95117644, hva det koster med inngangspenger inkludert en guidet omvisning, og servering. Det er ledig der den 27-09-2022, og hun har reservert tida fra kl 14.00 til ca kl 17.00 til Postpensjonistene på Sunnmøre ved Turid Kristin Gjerde. Antydte deltakerantall er oppgitt til ca 20-40 personer. Inngangspenger inklusive guidet omvisning i ca 1 time koster kr 100 pr person. Vi kan ha et lite møte på et møterom i 2dre etasje med trådløst nettverk og annet utstyr. Av servering kan de tilby hvalgryte til kr 185, bacalao til kr 185, og fiskesuppe til kr 135. Kaffi vil koste kr 25. Alle priser pr person. Ønsker vi å bli hentet i Ålesund med «Polarstar», vil dette koste kr 15.000. Styret vedtok å bestille hvalgryte og kaffi som servering, og at møtet skal gå uten betaling fra deltakerne, selv om dette vil koste avdelingen noen tusen kroner. Styret håper at deltakerne vil være rause med å ta lodder i vårt lille lotteri, slik at avdelingen ikke får unødig store utgifter. I utgangspunktet må deltakerne dekke sine egne reiseutgifter, men styret vedtok å tilby felles biltransport til Brandal for de som bor nord for Storfjorden, og som ikke har egen bil eller som ønsker å være med på en fellestransport. De som ønsker dette, må møte opp på Moa, der de som skal kjøre fellestransportene, vil stå parkert på parkeringsplassen øst for Moa svømmehall og tidligere Moa Kino (Moavegen 11). Bilene vil kjøre herfra seinest kl 12.30, så passasjerene må møte opp før dette tidspunktet. KG lager et forslag til møteinvitasjon, der det blir satt en påmeldingsfrist. I møteinvitasjonen må det tas med at de som ønsker å være med i biltransportene fra Moa, må melde fra om dette ved påmelding. Styret organiserer hvem som skal kjøre fellestransportene når vi kjenner til behovet etter påmeldingene. Vi tar en siste gjennomgang av dette medlemsmøtet, på styremøtet den 06-09-2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Når det gjelder medlemsmøtet 25-10-2022 så snakket styret om hvilket innhold vi skulle ha der. Sølvi foreslo at vi inviterer forbundsleder Kjellaug Kristiansen Jota til å komme og orientere om aktuelle saker i Postens Pensjonistforbund. Det syntes styret var en meget god idé. Geir tar kontakt for å høre om hun har anledning til å komme denne dagen. Hvis ikke, kan vi legge dette medlemsmøtet til en annen dato som passer for Kjellaug.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

### **038/2022    Medlemsturen 07-06-2022. Status**

Sølvi opplyste at vi pr dato har fått 30 påmeldte. Det er fortsatt usikkerhet om Trollstigen vil være åpen den 07-06-2022. Geir har hatt kontakt med Statens Vegvesen, og har avtalt at de skal sende han en e-postmelding om når vegen blir åpnet så snart dette er vedtatt.

Styret drøftet på ny om turen eventuelt skal endres til å kjøre via Vestnes,

Tomrefjorden, Fiksdal og Vatne på retur. Styret vedtok at turen gjennomføres etter planen, men at vi kjører alternativ rute på retur om dette blir nødvendig. Vi tar da i tilfelle et lengre opphold på Eggen restaurant før retur mot Ålesund, og tar kaffi og kake et sted på Vestnes. KG kontakter Geiranger Turbiler den 25-05-2022 om de er enige i et slikt turopplegg.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

I tilfelle turen må gå tilbake på alternativ måte, kan vi undersøke som der er en lokalkjent person fra Åndalsnes-området, som kan orientere oss litt om fjellheimen ved Åndalsnes, og eventuelle turmuligheter, før vi forlater Eggen Restaurant. Geir sjekker dette.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

KG minner om forhåndsbetalingen når han sender ut turpåminnelsen den 25-05-2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

### **039/2022    Eventuelt.**

Siden Geir var forhindret i å delta på ledersamlingen på Gardermoen den 20-05-2022, deltok Karl Gudmund. Han orienterte styret om forskjellige ting som ble tatt opp der. Bl.a. fremkom det her at vår avdeling er suverent best på å verve nye medlemmer, og er én av bare tre avdelinger som har økt medlemsmassen. Likeså var vi best på å ha lagret medlemmenes e-postadresser i medlemssystemet.

KG minte styret om mappa «2 Skal jobbes med» og dens undermapper i e-postsystemet. Etter våre regler om arbeidsfordelingen blandt styret, skal redaktøren (sekretæren) flytte meldinger fra «inn-boksen» til nevnte mappe, etter kort tid. Alle i styret skal jevnlig sjekke de sakene som er i «sin» undermappe, og straks de er ferdigbehandlet, skal vedkommende flytte de aktuelle meldingene til undermappa «Ferdigbehandlede saker». Redaktører flytter de deretter til sakenes aktuelle mapper, eller sletter uaktuelle meldinger.

I forbindelse med dette spurte Geir hvordan han (eller andre i styret) kan finne tilbake til tidligere e-postsaker som måtte bli aktualiserte på ny. KG orienterte om at noen kan gjenfinnes i mappestrukturen i e-postsystemet, men at meldinger som burde lagres for seinere bruk, skal lagres som PDF-filer. Slike saker fra e-postsystemet eller andre steder, f.eks. møtoreferater o.l. skal lagres på avdelingens tre datamaskiner. Han viste styret litt om hvordan han som sekretær har strukturert mappesystemet på sin sekretær-maskin. Når leder, økonomiansvarlig eller sekretær slutter i sitt tillitsverv, skal vedkommendes avdelingsdatamaskin overleveres til etterfølgende tillitsvalgt; da med alt aktuelt innhold.

Vedtak: Tatt til etterretning.

Geir takket til slutt for et godt og hyggelig styremøte.

Møtet ferdig ca kl 13.45.

**Neste planlagte styremøte:**

Dato: Tirsdag 06.09.2022 kl. 11.00.

Møtested: Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

## REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 03.05.2022, kl. 11:00  
Sted: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen på Digerneset

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Ståle Eikrem	nestleder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Sølvi Lundal	økonomiansvarlig
	Turid Kristine Gjerde	styremedlem
	John Mogstad	1 varamedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem
Forfall:	Ingen	

### SAK-LISTE:

026/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.  
027/2022 Økonomisk oversikt.  
028/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.  
029/2022 Nettsida: Oppdatering/justering.  
030/2022 Neste medlemsmøte. Program/tema.  
031/2022 Medlemsturen 07-06-2022. Status – utsjekk.  
032/2022 Kaffitreff og andre aktiviteter – hva gjør vi videre ?  
033/2022 Eventuelt.

### **026/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.**

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet. Der var ingen innkomne saker utenom e-postsystemet. Referatet fra styremøtet 29-03-2022 og medlemsmøtet 19-04-2022 ble formelt vedtatt.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Geir orienterte så om arbeidet i prosjektgruppa for endrede rutiner for innkrevingen av medlemskontingenten. Gruppa har hittil hatt to fysiske møter, i tillegg til videokonferanser og telefonsamtaler. Til siste gruppemøte var det invitert tre leverandører av aktuelle systemer (Compendia, Zubarus og Rubic), for at de kunne orientere om hva de hadde å tilby av løsninger for vårt medlemssystem mot et nytt betalingssystem. I tillegg til de tre eksterne tilbyderne, er Asbjørn Ness som har utviklet vårt medlemssystem, interessert i å gi et tilbud. Arbeidsgruppa arbeider videre med saken.

Vedtak: Tatt til etterretning

Avdeling Romsdal er nå vedtatt nedlagt, etter en avgjørelse i Landsstyret.

Forbundslederen har forespurrt Geir om hvordan avdeling Sunnmøre stiller seg til denne situasjonen. Geir svarte at vi er åpne for å drøfte denne situasjonen om dette skulle komme opp seinere. Det ble spurt om hvordan det ble gjort når avdeling Vest-Oppland ble nedlagt i 2021. Da ble visstnok hele avdelingen lagt til naboavdelingen



Gudbrandsdal. Vi synes det er naturlig at AU forespør avdeling Romsdal og Nordmøre, om hvordan de ser på sammenslåingssaken. Skulle det eventuelt bli aktuelt, vil vår avdeling bli kontaktet.

Geir orienterte styret om at han er forhindret i å delta på Landsstyremøte og ledersamling på Thon Hotell Oslo Gardermoen dagene 19.-20.05.2022. Derfor må en annen i styret delta på ledersamlingen den 20.05.2022.

Vedtak:

Karl Gudmund Helland deltar på ledersamlingen fra avdeling Sunnmøre.

### **027/2022 Økonomisk oversikt.**

Sølvi orienterte om at foreningens økonomi fortsatt er god. Alle innkomne krav og ytelser er regnskapsført, men vi har fortsatt ikke fått krav på husleie fra Herd. Regnskapet hittil ble foreslått godkjent.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sølvi har fortsatt hatt mye arbeid med innkrevingen av medlemskontingenten, og bad om hjelp fra Turid overfor et medlem på Søre Sunnmøre. Turid tar kontakt med nevnte medlem, og melder tilbake til Sølvi.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Sølvi lurte på når og hvor mye medlemskontingent hun skal overføre til AU. I 2021 fikk vi en e-post fra AU om dette, men det har ikke skjedd hittil i år. I «Håndbok for tillitsvalgte 2022» i punkt 23.2 står følgende, sitat start:

Avdelingene krever inn kontingenten fra medlemmene og betaler inn til forbundet den andelen som tilfaller Pensjonistforbundet og Postens Pensjonistforbund innen 30.april. Medlemskontingenten innbetalt etter 30.april sendes samlet innen 15.desember. Sitat slutt.

Tidligere har vel all innkrevd kontingent blitt overført til AU, som etterpå har refundert avdelingen den kontingentdelen som skal tilfalle oss, men det er ikke det som står i nevnte håndbok. Sølvi tar kontakt med økonomiansvarlig i AU for å få opplyst summen avdelingen skal beholde, og ellers hvordan AU mener og ønsker at dette skal gjøres i praksis.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

### **028/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.**

Styresak 021/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 022/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 023/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 024/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 025/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

### **029/2022 Nettsida: Oppdatering/justering.**

KG har lagt inn vedtatte nyheter og dokumenter, og ellers rokkert litt på rekkefølgen nyhetene presenteres på. Styret hadde ingen bemerkninger til ting som var feil eller manglet på nettsida.

Vedtak: Tatt til etterretning

### **030/2022 Neste medlemsmøte. Program/tema.**

Styret drøftet dette med foredragsholdere e.l. på medlemsmøtene våre. Styrets synspunkt her er at de fleste medlemsmøter bør være såkalte sosiale møter uten eksterne foredragsholdere, for vi ser vel på medlemsmøtene våre mere som sosiale kaffitreff, der medlemmene kan prate sammen i en uformell setting, mens man kanskje kan ha ett årlig medlemsmøte der vi engasjerer ekstern underholder i et emne som vil engasjere våre medlemmer. Rent konkret tok Turid opp dette med å kombinere en tur til Ishavsmuseet på Brandal, med et medlemsmøte, der en guidet omvisning er dagens program. Dette syntes styret var en god idé, og Turid sjekker opp med Ishavsmuseet hva det vil koste oss i inngangspenger og en enkel servering. Vi tar derfor sikte på å ha neste medlemsmøte på Ishavsmuseet på Brandal.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

### **031/2022 Medlemsturen 07-06-2022. Status**

KG opplyste at turinvasjonen nå både er lagt ut på nettsida, og utsendt på e-post- og papirinvasjoner. Sølvi opplyste at vi pr dato har fått 16 påmeldte.

KG tok opp dette med at turen skal gå via Trollstigen, som nå er delvis ødelagt av snøras, og der åpningsdatoen fortsatt er usikker. Styret drøftet derfor om turen burde utsettes, eller om vi skal legge om på ruta for retur fra Åndalsnes. Det var liten stemning for å utsette turen på grunn av at sommeren da nærmer seg sterkt. Det kom forslag om å kjøre via Vestnes, Tomrefjorden, Fiksdal og Vatne på retur, og Geir sjekker opp eventuelt stopp for servering på Rekdal/Fiksdal kan være aktuelt. KG kontakter Geiranger Turbiler om de kan ha et forslag til turomlegging. Endelig vedtak tar styret i styremøtet 24-05-2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt.

### **032/2022 Kaffitreff og andre aktiviteter – hva gjør vi videre?**

Kaffitreffene har vist seg å virke svært positivt på rekrutteringen av nye medlemmer til avdelingen. Styret vil derfor søke å få til et kaffitreff også i området Stranda/Sykkylven. Her tar Ståle initiativ når han blir helt frisk, og ellers følge opp og støtte initiativtakerne for alle kaffitreffene.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

### **033/2022    Eventuelt.**

Styret tok igjen opp dette med trimturer nå når våren er i anmarsj, jf styresak 025/2022. Slike turer bør man kunngjøre med kort frist, og ta hensyn til værmeldingene. Slike trimturer kunngjøres på en enkel måte på Facebook og på nettsida vår. En tur rundt Mausavatnet i Mauseidvåg ble igjen nevnt.

John tok opp dette hvordan Postens Pensjonistforbund (PPF) kan fange opp de som slutter fra selskaper i Bring-systemet. Her er det mange frittstående selskaper som opererer selvstendig. Det eneste de har felles, er at de er eidd av Bring. PPF får trolig kun meldinger om de som slutter fra selskaper i Postens system, og som er lønnet av Posten.

Geir forespør økonomiansvarlig i AU om dette.

Vi har annonsert innføringskurs i bruken av smarttelefon, nettbrett og datamaskin. Dette var hovedtema på forrige medlemsmøte, og er etterpå annonsert både på nettsida og ved utsending av e-post. Hittil har vi fått interesselmelding fra fire medlemmer, der ett medlem bruker Android-enheter, mens de tre andre bruker Apple-enheter. Vi ser an litt til om vi får flere som er interesserte, men vi kan holde slike kurs om det så kun er for én person.

Geir takket til slutt for et godt og hyggelig styremøte.

Møtet ferdig ca kl 14.00.

### **Neste planlagte styremøte:**

Dato:            Tirsdag 24.05.2022 kl. 11.00.

Møtested:    Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

## REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 29.03.2022, kl. 11:00  
Sted: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen på Digerneset

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Ståle Eikrem	nestleder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Sølvi Lundal	økonomiansvarlig
	Turid Kristine Gjerde	styremedlem
	John Mogstad	1 varamedlem

Forfall:

### SAK-LISTE:

- 018/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.
- 019/2022 Økonomisk oversikt.
- 020/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.
- 021/2022 Nettsida: Oppdatering/justering.
- 022/2022 Neste medlemsmøte. Program/tema.  
Datakurs:  
Hvordan informerer vi om kursene på medlemsmøtet?  
Hvordan organiserer vi kursene?  
Hva/hvilket nivå starter vi på?  
Progresjon?
- 023/2022 Medlemsturen 07-06-2022. Status – utsjekk.
- 024/2022 Kaffitreff – hva gjør vi videre her for å fortsette den positive trenden fra 2020  
-2021?
- 025/2022 Eventuelt.

### **018/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.**

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet. Der var ingen innkomne saker utenom e-postsystemet. Referatet fra styremøtet 01-03-2022 ble formelt vedtatt.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

### **019/2022 Økonomisk oversikt.**

Sølvi orienterte om at foreningens økonomi fortsatt er god. Hun har nå fått ordna med formell tilgang til vår bankkonto i DNB for seg selv.  
Hun har hatt mye arbeid med innkrevningen av medlemskontingenten, spesielt dersom

noen andre betaler for et medlem. Da er det en del undersøkelser som må gjøres for å finne ut hvilket medlem innbetalingen er for. Hun har også sendt ut sms-meldinger til ca 20 medlemmer som ikke hadde betalt kontingenten, og har på denne måten fått betaling fra flere. Der står nå igjen en 5-6 medlemmer som ennå ikke har betalt.

Vedtak: Tatt til etterretning

### **020/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.**

Styresak 012/2022: Bedre rapport er nå utsendt.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 013/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 014/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 015/2022: Alt her er ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Styresak 016/2022: Alt her er ordnet. Se ellers styresak 023/2022.

Vedtak: Tatt til etterretning

### **021/2022 Nettsida: Oppdatering/justering.**

KG orienterte om tidligere styrevedtak, om at nyheter o.l. skal legges ut på nettsida i god tid før eventuell utsending til medlemmene via e-post eller brev. Dette for om mulig øke interessen for nettsida blandt medlemmene våre. Derfor er invitasjonen til neste medlemsmøte allerede lagt ut her. Ellers er det som ble vedtatt i styresak 014/2022 ordnet.

Vedtak: Tatt til etterretning

Turid har tatt initiativ til å starte med kaffitreff i Ulsteinvik, og har sendt ut invitasjon til medlemmene på Ytre Søre. Hun har også lagt ut invitasjonen i Facebook-gruppa «Postpensjonistene på Sunnmøre». Det er ønskelig at denne invitasjonen også blir lagt ut på nettsida, med et bilde av møtelokalet. Jf ellers styresak 024/2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

### **022/2022 Neste medlemsmøte. Emne: datakurs.**

Som vedtatt i styresak 009/2022 skal vi orientere medlemmene om Pensjonistforbundets opplæringshefter i bruk av smarttelefon, nettbrett og datamaskin.

Geir ønsket at styret drøftet hvordan dette opplæringstilbudet skal presenteres på medlemsmøtet, og hvordan vi bør legge opp slike kurs i praksis. Vi har fått tilsendt heftene «Digital kommunikasjon», «Kom i gang med Facebook» og «Digitalt kontor» i 30 eksemplarer. KG har også fått tilgang til et hefte ved navn «Kurs. Smarttelefon og nettbrett», «Strukturer e-posten din» og «Tastaturet. En innføring i tastaturbruk». Alle disse heftene har han skanna inn som PDF-filer, for de er ikke tilgjengelige fra Pensjonistforbundet annet enn som trykte hefter.

På neste medlemsmøte presenterer vi kursene etter følgende opplegg:

- \* Vi vil forsøke å skape interesse for disse kursene.
- \* Vi vil prøve å oppnå at medlemmene får interesse for kursene, og melder seg på.
- \* KG og Geir deler på å orientere litt om innholdet i kursheftene ved å vise raskt litt av innholdet. Primært gå gjennom heftet «Smarttelefon og nettbrett», og fortelle at de andre heftene i utgangspunktet er for de som har litt mere erfaring med bruken av smarttelefon og/eller nettbrett.
- \* Vi vet jo at noen kan litt og andre kan litt mere, men målet vårt bør være at kursdeltakerne skal få lære litt mere enn det de kan fra før.
- \* Vi forteller at vi ønsker å utvikle slike kurs hjemme hos en av kursdeltakerne, i kursgrupper på 3-4 deltakere.
- \* Det leveres ut et påmeldingsskjema der interesserte deltakere skal angi hvilket utstyr de ønsker å bruke under opplæringen (smarttelefon, nettbrett o.l.), og hvilket kurs de ønsker opplæring i.

Etter mange synspunkter og innspill, kom styret fram til følgende praktiske ting i slike kurs:

- \* Hvert kurs skal ha 3- og maksimalt 4 deltakere og så mange instruktører som mulig. Erfaringer viser at kursdeltakere trenger omfattende hjelp på sitt medium, og da trengs ofte flere enn én instruktør.
- \* Hvert kurs bør vare ca 3 timer, med mulighet for en kort forlengelse.
- \* Hvert kurs skal kun ha deltakere som bruker samme plattform.
- \* Det kurses i utgangspunktet kun med ett kurshefte pr kurs.
- \* Kursene bør i utgangspunktet holdes hjemme hos en av kursdeltakerne.
- \* Kursstedet bør/må ha trådløst internett pga nettbrett som ikke har simkort. Eier må fremskaffe sitt internettpassord.
- \* Etter påmeldingsfristen er ute, må styret se hvor og for hvem det passer å holde kurs. Så må kursdato fastsettes, og avtaler med kursholder og deltakerne gjøres.
- \* Er det stor påmelding kan kursingen startes opp så raskt som mulig, og nye kurs kan gjennomføres løpende.
- \* Det vil bli noen utfordringer med å få presentert og gjennomgått kursheftene elektronisk, for avdelingen disponerer verken videofremviser eller egnet lerret. Dersom eieren av kurslokalet har et fjernsynsapparat med innebygget «cast»-funksjon, kan kurset kanskje vises digitalt på en tv, men dette kan vi ikke regne med, og må eventuelt tas som en ekstra bonus. Heftene må derfor i utgangspunktet gjennomgås fra de trykte

utgavene,

eller eventuelt på en datamaskin fra de innskannede kursheftene.

- \* Kursheftene som skal brukes, deles kun ut til kursdeltakerne.
- \* Kursene bør starte med heftet «Smarttelefon og nettbrett» og deretter med kurset «Digital Kommunikasjon» og «Kom i gang med Facebook».
- \* «Digitalt kontor» er som et «gammeldags» datakurs beregnet på pc/datamaskin, der deltakerne må kunne en del om bruk av en datamaskin fra før. Dette heftet bør derfor kun brukes for deltakere som bruker en datamaskin, eventuelt et nettbrett.
- \* Kursdeltakerne må oppfordres til å trene på de tingene som gjennomgås i kurset.
- \* Etter avholdte kurs skal kursdeltakerne sette opp en kursevaluering, som leveres til kurslederen.
- \* Etter avholdte kurs skal vi sette opp en rapport til Pensjonistforbundet (men skal sendes på e-post til Else Myhre – [elmamyhre@gmail.com](mailto:elmamyhre@gmail.com)), om antall kursdeltakere

Informasjon om kursene, de innskannede kursheftene og påmeldingsskjemaet legges ut på nettsida og sendes i tillegg på e-post til medlemmene etter avholdt medlemsmøte.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Styret mente også at Sølvi bør legge ut litt om disse kursene, i Facebook-gruppa «Postpensjonistene på Sunnmøre» etter medlemsmøtet.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

KG kopierer opp heftet «Smarttelefon og nettbrett» som vi ikke har fått tilsendt i et passende antall, f.eks. 30 stk.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

KG kopierer opp påmeldingsskjemaet i et passende antall, f.eks. 30 stk.

Skjemaene tas med til medlemsmøtet, og deles ut der.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

På forrige styremøte fikk John i oppdrag å komme med et opplegg for en anagram-konkurranse på medlemsmøtene til erstatning av kviss. Han testet oss i styret med fem spørsmål om stedsnavn/geografiske navn ved å stokke om på oppgitte bokstaver. Tidsforbruk settes til 15 minutter. Dette opplegget likte styret, og vedtok at dette prøves på neste medlemsmøte. Blir dette vellykket kan vi eventuelt alterneres mellom kviss og anagram på annethvert medlemsmøte. Oppgaven kopieres opp i 30 eksemplarer.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

**023/2022 Medlemsturen 07-06-2022. Status**

Jf styresak 016/2022. KG opplyste at vi selvsagt får kaffi servert til desserten. Ellers er turinvasjonen allerede lagt ut på nettside, men e-post- og papirinvasjoner vil bli utsendt etter den reviderte aktivitetsplanen, nemlig den 25.04 med påminnelse den 25.05.2022.

### **024/2022 Kaffitreff – hva gjør vi videre her for å fortsette den positive trenden fra 2020 – 2021?**

Kaffitreffene har vist seg å virke svært positivt på rekrutteringen av nye medlemmer til avdelingen. Initiativtakerne har ofte sendt en sms-melding til aktuelle personer, med en invitasjon. Er det ønskelig kan styret være behjelpelig med utsending av invitasjoner via e-post, og/eller med en «nyhet» på nettsida. Turid har tatt initiativ til å starte med kaffitreff i Ulsteinvik, og har sendt ut en e-post-invitasjon til medlemmen på Ytre Søre. Hun har også lagt ut invitasjonen i Facebook-gruppa «Postpensjonistene på Sunnmøre». Det ble vedtatt at denne invitasjonen også blir lagt ut på nettsida, med et bilde av møtelokalet. Jf ellers styresak 021/2022. Ståle har også hatt et treff sammen med noen av sine tidligere kollegaer, og der møtte det opp 6 personer. Han vil ta et nytt initiativ til et kaffitreff for Stranda/Sykkylven-området. Styret oppfordrer de som deltar på slike kaffitreff, å invitere postfolk de kjenner, til å være med på seinere kaffitreff, og anbefale disse å bli medlemmer i avdelingen vår. Dette gjelder også folk som fortsatt er i arbeide i Posten/Bring. Det er også mange ikke-medlemmer som tror at dersom de slutta i Posten og fikk seg annet arbeide, så kan de ikke bli medlemmer i Postens Pensjonistforbund. Dette er ikke tilfelle. Disse kan selvsagt bli medlemmer i vår avdeling. Til hjelp for styret kan Sølvi ta ut en komplett medlemsliste over medlemmer i vår avdeling. Denne kan brukerne sortere på den måten de selv ønsker.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

### **025/2022 Eventuelt.**

Sølvi tok opp dette med trimturer nå når våren er i anmarsj. Slike turer må være for alle medlemmer; ikke for tøffe og ikke for lange. En 3-6 kilometer bør være det ideelle, og ikke stort mere enn 200-300 høydemeter stigning. Slike turer bør man kunngjøre med kort frist, og ta hensyn til værmeldingene. Slike trimturer kunngjøres på en enkel måte på Facebook og på nettsida vår. Deltakerne er ment å bare ha med en liten ryggsekk med sitteunderlag, litt å bite i og en kaffe/te, og selvsagt ha på/med passende tursko og turklær. Vi er avhengige av at et lokalt medlem foreslår et aktuelt turmål, og er med som turlleder. Sølvi kunne tenke seg en tur i nærområdet hennes i Barstadvika på den såkalte «Elvaråsa» eventuelt med en liten fjelltur til «Lyngesætra». Der kom også forslag på tur rundt Mausavatnet i Mauseidvåg, fra Valle til Storfjord Hotell på Glomset, og Sjøvegen fra Åse til Bogneset. I styresak 004/2020 ble det opplistet forslag til en mengde trimturer, så sjekk denne saken.



Sølvi hadde med et tips til medlemstur fra Arnt Halsen. Dette var å være med på båten «Polarstar» fra Ålesund til Brandal, og ha omvisning og mat på «Ishavsmuseet», og båten i retur til Ålesund. Han var ikke helt sikker på om dette opplegget blir iverksatt, men vi tar med tipset, og kan vurdere en seinsommer- eller tidlig høsttur. om opplegget blir lansert, og avdelingens økonomi tillater det.

Geir takket til slutt for et godt og hyggelig styremøte.

Møtet ferdig ca kl 14.30.

**Neste planlagte styremøte:**

Dato:           Tirsdag 03.05.2022 kl. 11.00.

Møtested:   Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

## REFERAT FRA VIDEOSTYREMØTE

Dato: 01.03.2022, kl. 11:00  
Sted: Møterommet, 2dre etasje, Postterminalen på Digerneset

Til stede:	Ståle Eikrem	nestleder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Sølvi Lundal	økonomiansvarlig
	Turid Kristine Gjerde	styremedlem
	John Mogstad	1 varamedlem
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem
Forfall:	Geir Gjelsten	leder

### SAK-LISTE:

010/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.  
011/2022 Orientering om styrets interne arbeide, spesielt til de nye i styret.  
012/2022 Økonomisk oversikt.  
013/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.  
014/2022 Nettsida: Oppdatering/justering.  
015/2022 Neste medlemsmøte. Emne: Visning av gamle postbilder.  
016/2022 Medlemsturen 07-06-2022. Status  
017/2022 Eventuelt.

### **010/2022 Referat og skriv/aktuelle saker utenom saklista.**

KG ønsket alle velkomne til styremøtet, og spesielt til de nyvalgte.  
Vi har fortsatt ikke fått tilsendt de 30 bestilte heftene av Pensjonistforbundets opplæringshefter for «Kurs i smarttelefon og nettbrett», «Digital kommunikasjon», «Digitalt kontor» og «Kom i gang med Facebook». Se styresak 013/2022.  
Vedtak: Tatt til etterretning

### **011/2022 Orientering om styrets interne arbeide, spesielt til de nye i styret.**

KG ga styret en enkel gjennomgang av hvordan man bør manøvrere seg frem til de enkelte ting, på avdelingens og forbundets nettside. Her kan nevnes ting som hvordan man finner og logger seg på avdelingens e-postsystem og medlemssystem. Han viste også hvor viktige dokumenter er lagret på nettsida. Styret hadde mange spørsmål om disse tingene, og KG besvarte de etter beste evne. Han opplyste videre at styret når som helst kan kontakte han om de har problemer eller utfordringer med avdelingens datasystemer.  
Vedtak: Tatt til etterretning

KG gikk deretter gjennom styrets viktigste arbeidsdokument, nemlig «Styrets arbeidsfordeling». Her hadde han foreslått en mindre endring/tillegg i punktet «Regler for merknader og svar på e-poster som sendes til alle i styret».

Dette var styret enige i.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

KG forklarte styret hvorfor man bør skrive meldinger og svarmeldinger fra vårt e-postsystem, i stedet for å gjøre dette fra våre private e-postsystemer. Dette er bl.a. for å forhindre at viktige meldinger ikke kommer alle i styret til kjennskap, men kan gå bare mellom to i styret.

Vedtak: Tatt til etterretning

Sølvi lurte på dette med autentiseringskode i forbindelse med pålogging til medlemssystemet. KG forklarte at den tilsendte koden gjelder i inntil 60 minutter, og om man markerer for at koden skal huskes, så vil man ikke bli spurt om ny kode før etter ca 90 dager, forutsatt at man da logger seg på fra samme maskin hele tiden.

Vedtak: Tatt til etterretning

#### **012/2022 Økonomisk oversikt.**

Sølvi orienterte om at foreningens økonomi fortsatt er god. Hun sender ut en mere opplysende rapport til seinere styremøter.

Vedtak: Tatt til etterretning

#### **013/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak, se siste styrereferat.**

Jf styresak 007/2022. Sølvi kjøper inn blomster til Svein, Ingrid, Arnt og Sølvi Johansen og disse blir overrakt de på medlemsmøtet om de kommer dit. Hvis ikke sender Sølvi blomster og takkekort til deres bostedsadresser.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Jf styresak 008/2022. Alt dette er ordnet av KG.

Vedtak: Tatt til etterretning

Jf styresak 009/2022. Se her styresak 010/2022. Vi tar likevel sikte på å orientere medlemmene om disse kursheftene på medlemsmøtet 19.04.2022.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

#### **014/2022 Nettsida: Oppdatering/justering.**

Det ble vedtatt å fjerne nyhetene om julebordene. Tilsvarende for jublanter i februar. Nyheten om nye medlemmer skal endres ved at nye medlemmer i 2020 fjernes.

Dokumentene «Styrets arbeidsfordeling» og «Styrets retningslinjer for begravelser og bisettelser» erstattes når reglene er opprettet etter dagens styrevedtak.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

#### **015/2022 Neste medlemsmøte. Emne: Visning av gamle postbilder.**

Som vedtatt i styresak 007/2022 skal KG vise frem noen av de mange postbildene han

har lagret. Vi ser litt an hvem som er til stede på møtet, og viser bilder som vi tror kan være interessante for de tilstedeværende.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

**016/2022 Medlemsturen 07-06-2022. Status**

KG la frem menyen for 1.- og 3-retters måltid på Eggen Restaurant.

Styret var enige i at vi velger 3-retters måltid bestående av « Misund krabbe på vaffel med eple og grønn majones, dagens kjøtt med sommerens grønnsaker og rødvinsaus med estragon , kardemomme-is med variasjon på rabarbra».

Vedtak: Enstemmig vedtatt

Reiseselskapets turforslag ble gjennomgått. Det er slik:

Avgang fra Rutebilstasjonen Ålesund kl 09.30, fra Moa kl 09.45, fra Digernesskiftet kl. 10.00, ankomst Åndalsnes kl 11.15, gondolen opp kl 11.30, middag på Eggen Restaurant kl 12.00-13.00, gondolen ned kl 13.30, fra Åndalsnes via Trollveggen til Trollstigen kl 14.00-15.00, stopp på Trollstigen kl 15.00-15.30, kaffi på Jordbærstova kl 16.30-17.00, Valldal kl 17.30, Rutebilstasjonen i Ålesund ca kl 19.00.

Vedtak: Enstemmig vedtatt

I styresak 005/2022 ble egenandelen for turen satt til kr 400 for medlemmer.

**017/2022 Eventuelt.**

Der var ingen som hadde noe de ville ta opp under dette punktet.

KG takket til slutt for et godt styremøte.

Møtet ferdig ca kl 15.15.

**Neste planlagte styremøte:**

Dato: Tirsdag 29.03.2022 kl. 11.00.

Møtested: Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

## REFERAT FRA VIDEOSTYREMØTE

Dato: 08.02.2022, kl. 15:00  
Sted: Videomøte med XRoom

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Sølvi Lundal	økonomiansvarlig
	Turid Kristine Gjerde	styremedlem
	John Mogstad	1 varamedlem
Forfall:	Ståle Eikrem	nestleder
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem

### SAK-LISTE:

**007/2022** Program på neste medlemsmøte 08.03.2022.  
**008/2022** Årsmøtet 2022. Videre behandling av årsmøtedokumentene.  
**009/2022** Eventuelt.

### **007/2022 Program på neste medlemsmøte 08.03.2022.**

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet, og spesielt til de nyvalgte.

Det ble drøftet om vi skal ha program med egne krefter på neste medlemsmøte, eller om vi skal engasjere ekstern kåsør.

Vi har ikke hatt noe «pratemøte» uten et formelt program, siden februar i 2019. Det var derfor enighet om at KG skal vise gamle postbilder. Dessuten har vi våre faste poster som mat, kaffi og loddsalg, og videre quiz og til slutt en kort orientering om ting på vår nettside.

**Enstemmig vedtatt.**

Sølvi kjøper inn blomster til Svein, Ingrid og Arnt som nå ikke lengre er med i styret, som avdelingens takk for god og viktig innsats for avdeling Sunnmøre.

Blomstrene overrekkes på førstkommende medlemsmøte, men må kanskje sendes til Svein om han ikke kan møte på dette medlemsmøtet.

**Enstemmig vedtatt.**

### **008/2022 Årsmøtet 2022. Videre behandling av årsmøtedokumentene.**

KG orienterte om årsmøtereferatet som han har skrevet, og som er godkjent av Geir og han på vegne av årsmøtet, jf årsmøtesakene 1 og 2. Referatet er elektronisk signert av de to valgte referatunderskriverne, men må også signeres av alle i det nye styret. KG sender derfor det godkjente årsmøtereferatet til elektronisk signering for hele styret.

Når dette er ferdig signert, vil KG sende inn årsmeldingen for 2021, arbeidsplanen for

2022, regnskapet for 2021 og årsmøteprotokollen (alle ferdig signerte) til Arbeidsutvalget.

**Enstemmig vedtatt.**

#### **009/2022 Eventuelt.**

Styret drøftet litt om hvilket innhold vi skal ha på medlemsmøtet den 19.04.2022.

Etter forslag fra Turid ble det vedtatt at vi orienterer medlemmene om Pensjonistforbundets opplæringshefter for «Kurs i smarttelefon og nettbrett», «Digital kommunikasjon», «Digitalt kontor» og «Kom i gang med Facebook». Styret har bestilt et visst antall av de nevnte opplæringsheftene, men disse er pr dato ikke ankommet.

**Enstemmig vedtatt.**

Styret ble enige om å endre passordet til e-postsystemet. KG endrer dette snarest.

**Enstemmig vedtatt.**

KG orienterte ellers om at ting som vedrører endringene på årsmøtet, er opprettet på vår nettside.

**Tatt til etterretning.**

Geir takket til slutt for et godt styremøte.

Møtet ferdig ca kl 16.10.

#### **Neste planlagte styremøte:**

Dato: Tirsdag 01.03.2022 kl. 11.00.

Møtested: Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

## REFERAT FRA STYREMØTE

Dato: 11.01.2022, kl. 11:00  
Sted: Videomøte med XRoom

Til stede:	Geir Gjelsten	leder
	Karl Gudmund Helland	sekretær
	Arnt Halsen	økonomiansvarlig
	Ingrid Vadset	styremedlem
	Sølvi Lundal	styremedlem
	Turid Kristine Gjerde	1 varamedlem
Forfall:	Svein Myhre	nestleder
	Jennfrid Steinset	2 varamedlem

### SAK-LISTE:

**001/2022** Referat og skriv/aktuelle saker.  
**002/2022** Økonomisk oversikt.  
**003/2022** Nettsida, oppdatering/justering.  
**004/2022** Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.  
**005/2022** Årsmøtet 2022. Planlegging/forberedelse.  
**006 /2022** Eventuelt.

### **001/2022 Referat og skriv/aktuelle saker.**

Geir ønsket alle velkomne til styremøtet, og spesielt til valgkomiteen ved Bjørn Vadset og Arne Tafjord.

Referatet fra forrige styremøte ble formelt godkjent.

**Enstemmig vedtatt.**

### **002/2022 Økonomisk oversikt.**

Arnt har levert regnskap pr 31.12.2021 til styret, og til revisorene for revidering, dags dato.

Regnskapet er i tråd med de vedtak som styret har tatt i 2021, og styret har derfor ingen merknader til dette.

Vi har fortsatt en stabil og god økonomi.

**Enstemmig vedtatt.**

### **003/2022 Nettsida, oppfølging.**

KG orienterte om ting som er lagt inn og fjernet fra nettsida siden siste styremøte.

**Tatt til etterretning.**

«Godt nyttår» tas bort seinest 01.02.2022.

**Enstemmig vedtatt.**

#### **004/2022 Oppfølging/utsjekk av tidligere styrevedtak.**

Styret gikk gjennom sakene fra forrige styremøtet.

Geir tok opp saka om kontingentinnkreving (069/2021). Han foreslo at Arnt, Sølvi og han selv satte opp et konkret forslag til ny løsning, som vi oversender til Arbeidsutvalget, og videresender dette til Landsstyret med sin innstilling. Arnt utarbeider et slikt forslag, som deretter gjennomarbeides sammen med Geir og Sølvi. Grappa får styrets fullmakt til deretter å sende forslaget til Arbeidsutvalget som avd. Sunnmøre sitt forslag.

**Enstemmig vedtatt.**

Julebordet i Ørsta skal evalueres (065/2021). Dette evaluerer det nye styret.

**Enstemmig vedtatt.**

Geir foreslo (067/2021) at vi tar med litt om at dersom noen medlemmer kjenner til tidligere postkollegaer som ikke er medlemmer, så bør de tipse disse om avdelinga vår, og invitere de til å delta på et kommende medlemsmøte. Dette for at de da kanskje vil bli medlemmer. Styret mente at dette kan tas med i invitasjoner til kommende medlemsmøter.

**Enstemmig vedtatt.**

KG skulle ta kontakt med Geiranger Turbiler om medlemstur til Åndalsnes og Romsdalsgondolen og tilbake via Trollstigen og Valldal. Dette er gjort og han er lovt en turplan med kostnader innen rimelig tid.

**Tatt til etterretning.**

#### **005/2022 Årsmøtet 2022. Planlegging/forberedelse.**

**Årsmøtet og pandemien:**

Pga pandemiforskriftene valgte styret å utsette årsmøtet 2022 til 15.februar. Dersom myndighetene tillater forsamlinger på inntil minst 50 personer, holdes årsmøtet fysisk på Herdhuset. Geir avklarer den nye datoen 15.02 med Herd, og avbestiller 01.02. I motsatt fall avholder vi årsmøtet ved utsending som e-poster og papir slik det ble gjort for 2021. Erfaringsmessig tar det ca 1 uke fra brevinnlevering til brevene kommer i postkassa. KG får fullmakt til å justere datoene for forslagsfrist, samt dato for utsending av årsmøteinvitasjon på papir og e-post (minst 14 dager før årsmøtet), og eventuelt andre nødvendige justeringer, ut fra ny årsmøtedato og reglene i Basisvedtekter for avdelingene. Møte- og årsplanen må rettes opp ut fra dette, og nye planer legges ut på nettsida når styret har godkjent disse. KG hadde laget forslag til årsmøteinvitasjon for fysisk møte på Herdtun, og forslag til utsending ved brev/e-post ved et ikke-fysisk årsmøte.

**Enstemmig vedtatt.**

**Årsmelding for 2021:**



Årsmeldinga er tidligere vedtatt og elektronisk signert av styret. Turid påpekte at antall nye medlemmer pr 31.12.2021 er feil og må rettes opp.

KG retter dette opp og sender årsmeldinga til ny elektronisk signering.

**Enstemmig vedtatt.**

#### **Arbeidsplan for 2022:**

Geir ønsket å omredigere arbeidsplan for 2022 slik at tingene blir mere samlet, strukturert og konkretisert, men uten å endre på planinnholdet. Han foreslo at han og KG får styrets fullmakt til dette, og at arbeidsplanen deretter blir sendt til ny elektronisk signering.

**Enstemmig vedtatt.**

#### **Regnskap for 2021:**

Arnt gjennomgikk regnskapstallene og forklarte litt om hva som inngår i de forskjellige regnskapspostene. Regnskapet er levert til revidering, og vil trolig være ferdig revidert om noen dager. Ferdigrevidert regnskap sendes til elektronisk signering.

**Enstemmig vedtatt.**

#### **Budsjett for 2022:**

Konto 6875 er trolig satt for lavt. Dette pga at kun gondolturen koster kr 450 pr person.

Etter at turplanen og kostnadene foreligger fra turselskapet, får Arnt fullmakt til å rette summene i kontiene 3950 og 6875. Avdelingens dekningsandel for medlemsturen settes til kr 400, og tilsvarende for julemøtene til kr 300. Resten av budsjettforslaget hadde ingen i styret noen innvendinger til. KG fremmet et ønske om å få fjordårets regnskapstall i egen kolonne i budsjettforslaget. Da kan man enkelt sammenligne årets budsjettforslag med fjordårets regnskapstall.

**Enstemmig vedtatt.**

#### **Valgkomiteens forslag:**

Geir foreslås gjenvalgt for 2 år. Pga Sveins helsetilstand må det velges ny nestleder. Valgkomiteen foreslår Ståle Eikrem som ny nestleder for 1 år pga kontinuiteten mellom leder og nestleder. Arnt tar ikke gjenvalg som økonomiansvarlig, så valgkomiteen foreslår Sølvi Lundal som ny økonomiansvarlig for 2 år. Ingrid Vadset tar ikke gjenvalg som styremedlem, men valgkomiteen foreslår dette vervet inndratt slik at styret får fem medlemmer. Som nytt styremedlem etter Sølvi Lundal foreslås Turid Gjerde som nytt styremedlem for 1 år pga kontinuiteten mellom styremedlem og 1ste varamedlem. Som ny 1ste varamedlem etter Turid Gjerde foreslås John Mogstad valgt for 2 år. Sølvi M Johansen tar ikke gjenvalg som revisor, og valgkomiteen foreslår Tove Storås Høistad.

Alle er forespurte og har sagt «ja».

Styret mente at valgkomiteen har gjort en meget god jobb, og ble takket for dette av styret.

Valgkomiteens forslag vil bli fremmet for årsmøtet.

Valgkomiteen bad ellers om å få lov til å forespørre styret om mulige kandidater til tillitsverv fra 2023. Dette fordi medlemmene i valgkomiteen ikke kjenner til så mange medlemmer utenfor Ålesunds-området. Dette syntes styret var helt greit.

Turid nevnte at avtroppende tillitsvalgte (også utenfor styret) bør få overrekket en blomsterbukett som takk for trofast og godt arbeide. for Postpensjonistene på Sunnmøre. Sølvi kjøper inn blomster til de avtroppende tillitsvalgte. Blomstrene blir overleverte på årsmøtet, og de som ikke er på årsmøtet får blomstrene tilsendt. Det samme er tilfelle om det ikke blir et fysisk årsmøte.

### **Styrets forslag:**

Arne Tafjord er på valg som medlem i valgkomiteen. Styret skal foreslå nytt medlem, og foreslo gjenvalg. Arne har sagt «ja» til dette.

Styrets forslag vil bli fremmet for årsmøtet.

### **069/2022 Eventuelt.**

KG nevnte noen tilsendte e-poster fra Brukerstøtte og Arbeidsutvalget, bl.a om påloggingsproblemer på nettsida «postpensjonistene.no».

Sølvi nevnte at hun ennå ikke har fått tilsendt de data-heftene vi har bestilt fra Arbeidsutvalget.

### **Tatt til etterretning.**

Siden dette styremøtet er det siste som Arnt og Ingrid deltar i, fikk de velfortjent honnør for å ha bidratt til et godt møteklime og samarbeidsmiljø i styret, samt langt og trofast innsats og arbeide i styret, til gagn for Postpensjonistene på Sunnmøre. Honnøren ble gitt i form av en god applaus fra styret.

Geir takket til slutt for et godt styremøte.

Møtet ferdig ca kl 12.55.

### **Neste planlagte styremøte:**

Dato: Tirsdag 01.03.2022 kl. 11.00.

Møtested: Ålesund postterminal, Digernesskiftet.

Ved behov blir det et videostyremøte tirsdag 08.02.2022 kl 18.00.